

الجزء الرابع الي هو نوع مقدمة البرقراف

Funnel

هنا فانل اللي فهمتة انة نكلم عن موضوع كبير وقعد يدخل بالتفاصيل اصغر مثل هنا يتكلم عن الانتقال لبلد ثاني وانها

تجربة حلوة في مكان جديد تشوف مشاهد جديدة وتاكل اطعمة جديدة وتسمع اصوات لغة جديدة

Moving to a new country can be an exciting, even exhilarating experience. In a new environment, you somehow feel more alive. Seeing new sights, eating new food, hearing the foreign sounds of a new language

Interesting or funny story

هنا حماسية تحس بحماس وانت تقراء هنا يتكلم عن المطر يسقط بقوة ومتواصل مايقف والرعد صوتة بجران المنزل وظلام ورياح قوية تضرب بقوة والاشجار تتمايل (ايش راكلم حماس ولا)

The rain pours down as if running from a faucet, lightning streaks across the dark restless sky, and thunder pounds the roof and walls of the house. All of a sudden the wind kicks up. Trees sway madly back and forth

Facts or surprising

هنا حقايق او غرايب لانة يتكلم عن ارتفاع ضغط الدم وامراض القلب وان تناول قطعة شوكولاتة سوداء جيد لامراض القلب

Got high blood pressure? Try a truffle. Worried about heart disease? Buy a bon-bon. It's the best news in years! Studies in two prestigious scientific journals say dark chocolate is good for you

Historical

هنا تاريخية اولاف فيها تواريخ في عام كذا قرن كذا اذا تاريخية وهنا بالذات تكلم عن الحجاج الي وصلوا في عام ١٦٢٠ الي جلبوا معهم عدد من الافارقة نساء ورجال كعبيد يعملون في المزارع

The Pilgrims who arrived in Massachusetts in 1620 came to find religious freedom. In the seventeenth and eighteenth centuries large numbers of African men and women were brought as slaves to work on large plantations in the South

شرح الاخت

lovly

الله يجزاها خيرا

تنسيق / طبعي كذا